

Referat af Hovedbestyrelsesmøde afholdt den 27. juni 2023 på Microsoft Teams

Deltagere:

Pia West Christensen (PW)

Niels Johansen (NJ)

Jørn Boklund (JB)

Lars F. Hansen (LH)

Søren Andersen (SA)

Afbud:

Jan Steen Hansen

Michael Th. Larsen

Sekretariatet:

Maria Steenberg (MS)

Referant: Maria Steenberg

Opdatering ang. uge 25:

Ordens- og kontroludvalget opdaterer resten af HB ang. fejlslip fra Zeven i Region Nord.

PW orienterer om henvendelse fra sektion 13, ang. slipformer. Der er ikke ved Repræsentantskabet vedtaget separat slip for sektion 13. Der er præcedens for at Sektion 13's duer bliver sluppet for sig selv, og HB er enige i at det fortsætter sådan i denne sæson, men at beslutningen skal op på Repræsentantskabsmødet.

Kommende uge:

Der drøftes procedure for sikkerhedsplomber, når der køres med egne duer.

Eventuelt:

Situationen ang. Newcastle Disease drøftes. JB orientere om den kontakt der har været med FVST.

Der har været henvendelser fra et medlem fra Sektion 54, til et par Hovedbestyrelsesmedlemmer ang. mesterskaber. HB ser sig ikke i stand til at ændre i mesterskabskriterierne.

HB har stor forståelse for frustrationen i Sektion 54. HB gør alt hvad der kan gøres for at forsøge at nå den bedst mulige løsning på denne situation.

JB informere om det veterinære arbejde der gøres i FCI regi.

Formanden appellerer til at vi har størst mulig gennemsigtighed i forhold til denne sag og hvordan vi arbejder med det overfor organisationens medlemmer.